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Lausunto liikuntatilojen vuorojakoperiaatteista

Oranssi luokka

Hei! 

Salon Vilpas ry:n lausunto: 
Liikuntapalveluiden hallinnoimien liikuntatilojen vuorojen haun ja vuorojaon 
periaatteet 

Vilpas yleisurheilu: 
Toivoisimme, että harjoitusvuorojemme määrää voitaisiin lisätä, jotta voisimme vähentää 
tarvetta yhdistellä ryhmien harjoituksia. Hallin juoksusuora on yleisurheilulle lajinomaisen 
harjoittelun kannalta erityisen tärkeä, joten toivomme luonnollisesti, että lajiharjoittelulla olisi 
etusija juoksusuoralle jaettavissa vuoroissa. 

Vilpas rytminen voimistelu/Vilpas Rhytmics 
Rytmisen voimistelun kilparyhmät tarvitsevat enemmän vuoroja viikossa kuin kaksi. 
Toivomme että Salon kaupunki tukee jatkossakin kilpailevien ryhmien sekä lajien toimintaa. 
Lisäksi vuorojen pituutta tulisi suhteuttaa lajiin sekä ryhmän ikään, kokoon, tasoon ja 
tarpeeseen. Esim. Rhytmics tarvitsisi osalle ryhmistä yli kahden tunnin vuoroja. 

Lisäksi toivoisimme mahdollisuutta varauksiin varata monta vuoroa peräkkäin jolloin se olisi 
helppoa niin valmentajille, harrastajille sekä myös lasten vanhemmille.  

Yleisesti 
Timmi järjestelmään kaivataan notkeutta varausten luonnissa ja peruuttamisessa. Lisäksi 
olisi hyvä pohtia eri lajeille "omia halleja" jolloin vältyttäisiin turhilta 
kaukalon/maalien/mattojen siirroilta, vievät harjoitusaikaa. 

Salon kaupunki voisi jatkossa kiinnittää erityistä huomiota siihen, ettei liikuntasalien vuoroja 
varata turhaan niin että salit ovat tyhjäkäynnillä, kun muiden yhdistysten ryhmät kipeästi 
tarvitsisivat lisävuoroja.  
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